



AUPER5

### ★行程亮点★

#### 野花绽放 (九至十月)

缤纷盛开在英皇公园



#### 最古老的酒产区天鹅谷

- 品尝美酒，放松身心
- 品尝巧克力及蜜糖

#### 近距离接触澳洲动物

卡佛舍野生动物园



#### 寻觅野生海豚踪迹

船游曼德拉运河，造访自然环境中的野生海豚

#### 沈湎在弗里曼特爾

海军纪念碑，圆屋  
渔人码头，周末市场\*

#### 必到打卡点

蓝色船屋&彩虹海集装箱

### ★吃在澳洲★

珀斯必吃的 Fish & Chips  
澳洲著名点心

### ★购物点★

Water Town Factory Outlet

### ★全程4\*酒店★

Mercure 或同级

### 第一天 新加坡飞往珀斯

(晚)

搭乘豪华客机前往珀斯. 抵达后, 进行市区游。

- **议会大厦**: 建于19世纪80年代, 曾作为英国殖民地的总督府。
- **圣乔治露台**: 中央商务区的主要通道。
- **布莱克斯建筑**: 是珀斯最古老的标志性建筑之一。
- **钟楼**: 外观由18个铃铛, 铜和玻璃特制而成的钟楼。又名天鹅钟楼。
- **英皇公园**: 位于伊利莎山顶。有著非常优雅开阔的公园绿地, 丰富的鸟类生态, 以及广布西澳独特的野花生态。
- **蓝色船屋**: 位于天鹅河边梦幻般的长栈道尽头, 是游客喜爱的自拍地。遇上蓝天白雲、陰天、涨潮或退潮, 都可以拍出不一样的效果。

### 第二天 珀斯-天鹅谷-珀斯

(早午晚)

- **卡佛舍野生动物园**: 游客不但有机会认识澳洲友善的动物群, 还可亲手喂食袋鼠及与可爱的树熊合照。
- **天鹅谷**: 是西澳最古老的葡萄酒产区, 品尝美酒, 巧克力及蜜糖。
- **Water Town Factory Outlet**: 自由购物于澳大利亚最具吸引力的商场和特色购物场, 拥有所有最好的品牌及所有的最好的价格

### 第三天 珀斯-曼都拉镇-费里曼特-珀斯

(早午晚)

早餐后, 启程前往**曼德拉镇**。

- **运河游船**: 抵达曼都拉镇后, 乘坐运河游船欣赏曼都拉运河之美。如果幸运将有机会遇到野生的海豚。(所能看到海豚的几率, 可能因气候变化和其他不可预知的情况下受影响)
- 启程前往**费里曼特**。
- **海军纪念碑**: 为了纪念在第一次世界大战牺牲或失踪的人而设的纪念碑。
- **圆屋**: 最古老的公共建筑。最初是一所地方监狱和殖民地第一次执行绞刑的地方, 后来被用于暂时关押土著人。
- **渔人码头**: 一个聚集了许多餐厅和咖啡厅的繁荣社区, 以海鲜而闻名。
- **费里曼特周末市场**: (逢周五至周日开市): 除了售卖各式物品外, 旅客还可以在这里观看街头艺人表演。
- **彩虹海集装箱**: 为了展示城市的独特性和艺术精神, 来自珀斯知名艺术家马库斯·坎宁的作品—9米高, 19米长, 重量为66吨的集装箱彩。

### 第四天 珀斯

(早)

- 全日自由活动购物或参与自费项目。

### 第五天 珀斯出发

(早)

- 早餐后, 自由活动至送往机场搭乘豪华客机返回美丽家园。

# 5D4N PERTH + MANDURAH

AUPERS5

## ★HIGHLIGHTS★

### Wildflower (SEP-OCT)

Kings Park

### The Oldest Wine Region

Immerse yourself in Swan Valley

### Australian Wildlife

Caversham Wildlife Park

### Searching for Dolphin

Cruise Experience at Mandurah River

### Fremantle

Monument Hill, Round House Fishing Boat Harbhour, Fremantle Market\*

### A Must Visit Place

Blue Boat House & Rainbow Containers

## ★GOURMENT★

Perth Must Eat- Fish & Chips Yum Cha Meal

## ★SHOPPING★

Water Town Factory Outlet

## ★L4\* HOTEL★

Mercure or similar

### DAY 1 ARRIVE PERTH (D)

Upon arrival, transfer to hotel check in. (Hotel check in time after 2pm)

- **Parliament House:** It features Greek revival architecture elements.
- **St Georges Terrace:** It runs parallel to the Swan River and forms the major arterial road through the central business district.
- **Barrack Arch:** one of Perth's iconic historic buildings is located at the top of St George's Terrace,
- **Bell Tower (Outside View):** a set of 18 bells hanging in a high copper and glass campanile in Perth, Western Australia.
- **King's Park:** To enjoy panoramic views of Perth with its skyline of skyscrapers above the Swan River.
- **Blue Boat House:** Located at the end of the fantastic long plank road along the Swan River, it is a favorite selfie area for tourists. Meet the blue sky, cloudy, high tide or low tide can all produce different photo effects.

### DAY 2 PERTH- SWAN VALLEY- PERTH (BLD)

- **Caversham Wildlife Park:** where you can get up close with Aussie animals like Kangaroos, wombats and koalas in their enclosures.
- **Swan Valley:** Product Tasting at Chocolate Company & Honey Place, Wine Tasting
- **Water Town Factory Outlet:** Australia's most exciting venue for outlet and specialty shopping.

### DAY 3 PERTH- MANDURAH-FREMANTLE-PERTH (BLD)

- After breakfast, proceed to **Mandurah**.
- **One Hour Canal and Estuary Cruises:** Cruise will past the Cheery Wetlands wildlife reserve with views to the Peel Inlet. . If you are lucky, you might able to see dolphins ( the probability to see dolphins may be affected by climate change and other unpredictable circumstances)
- **Monument Hill:** A memorial to commemorate the 59,330 Australians killed or missing in Action In WW1.
- **Round House:** The oldest remaining building in Western Australia.
- **Fishing Boat Harbour:** A thriving community of restaurants and cafes and famous for its seafood.
- **Fremantle Markets** (Fri-Sun only): Which offer fresh and interesting foods, fantastic crafts, gifts and the colourful fun of buskers & artists.
- **Rainbow Containers:** In order to show the city's uniqueness and artistic spirit, the works from Perth's famous artist Marcus Canning – 9 meters high, 19 meters long, and 66 tons of container color.

### DAY 4 PERTH (B)

- Free at own leisure or join optional tour

### DAY 5 PERTH DEPART (B)

- After breakfast, transfer to airport for your flight back to home.

FLIGHT SCHEDULE 航班	TOUR FARE ( PER PERSON) 团费 (每位)	
	ADULT – TWIN 双人一房	
	CHILD TWIN 小孩有床	
	CHILD WITH BED 小孩加床	
	CHILD NO BED 小孩无床	

<b>旅费含</b>	: -机场税、机场接送、导游及司机小费、精美旅行袋、澳洲签证
Include	: -Airport Tax, Airport transfer, Tour Guide & Driver Tipping, Traveling bag ,Australia Visa
<b>旅费不含</b>	: -旅游保险、个人费用、行李费、领队小费、自费项目
Exclude	: -Travel Insurance, Personal Expenses, Luggage Fees, Tour Leader Tipping, Optional Tour
<b>备注</b>	: -至少十五人成行附带一领队 Group departure with minimum 15adults with a tour leader
Remarks	-至少十人成行，价格另议 Group departure with minimum 10 adults, Tour Fare vary

\*以上行程只供参考，若有变动将依当地接待社的行程为准，本公司将保留更改行程的权利\*

\*价格会随着近期燃油税和币值波动而有所更动，恕不预先告知。\*

\*All itineraries quoted as per reference only, tour program are subject to change without notice base on local conditions \*

\*\*Prices subject to change due to recent fuel tax and currency fluctuation\*\*